
Els centres d' estética reobren 
portes després de "lluitar 
molt": "Per fi ens han entés" 
El sector de I'estetica va reobrir 
majoritariament aquest dissab
te. Així ho assegurava a I'ACN 
la presidenta del Gremi Artesa 
d'Estetica i Bellesa de Catalunya, 
Rosa Perdices, que celebra que 
el sector pugui tornar a obrir 
portes. Segons Perdices, els va 
sorprendre molt haver de parar 
quan altres sectors com la perru
queria van seguirfuncionant i per 
aixo les clientes van rebre "amb 

molt d'entusiasme" la noticia de 
la reobertura. Tot i la celebració, 
la presidenta del gremi també 
remarcava que hi ha hagut feina 
darrere perque el tancament els 
afectava greument. "Hem estat 
lIuitant moltissim per explicar 
quina és la feina realment, que 
no hi ha un risc de contagi i que 
podíem obrir perfectament...fi
nalment ens han entes". 

Rosa Perdices, que treballa al 

centre d'estetica Rosa Torrent de 
Lleida, assegurava que en conei
xer la noticia que podrien reobrir 
a partir de dissabte es van po
sar "de seguida" a organitzar la 
jornada. "Teníem /lista d'espera, 
teníem moltes clientes que ens 
demanaven quan ens deixaven 
obrir. Les clientes ens deien: 'Pero 
com us han tancat?III, recordava. 

Perdices afegia, pero, que hi 
ha centres que ja no tornaran a 
obrir perque s'han vist greument 
afectats pel tancament, que en 
el cas de Lleida ja és el tercer. A 
més, I'aturada economica en al
tres sectors com la restauració o 
les grans celebracions també es 
nota al sector de I'estetica. 
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